
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 25.10.2013 Fra kl. 09:00 Til behandling: Sakene 100/13 - 100/13 

Møte nr: 9/2013 Til kl. 10:15 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Marit Stemland, Jørn Stene, Marit 

Sørensen. 

 

Varamedlemmer: 

Asbjørn Hjemås, Åshild Uhre. 

 

Andre: 

Kommunalsjefer, ordfører, økonomisjef, formannskapssekretær, presse. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 25.10.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  25.10.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Jørn Stene (FL): Vestmyra skole – Har fått opplysning om at rektorstillingen skal utlyses. 

Det er et vedtak i kommunestyret om at driftsutvalget skal vurdere samlet administrasjon 

av sentrumskolene. Når får vi saken? 

 



Dagsorden ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene:  

Kommunalsjef svarte. Rådmannen skal selvfølgelig følge opp vedtak. 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

100/13 HELSE- OG OMSORGSTJENESTEN I SULITJELMA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



100/13: HELSE- OG OMSORGSTJENESTEN I SULITJELMA  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Det vises til kommunestyrets vedtak i sak 47/13 vedr. helse- og omsorgstjenesten i 

Sulitjelma. 

 

Kommunestyret godkjenner at Sagatun erstattes med nytt bygg og med en annen 

lokalisering enn dagens bygg. 

 

Prosjekteringsarbeidene startes opp umiddelbart. 

 

Prosjektet finansieres med låneopptak, ev tilskuddsmidler fra husbanken dersom 

vilkårene for dette er tilstede. 

 

 

DRIF-100/13 VEDTAK-  25.10.2013 
 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

I hht. vedtatt helse- og omsorgsplan, organiseres helse og omsorgstjenesten i 

Sulitjelma slik: 

1. Helse og omsorgstjenester i Sulitjelma ivaretas i fremtiden gjennom 

hjemmebaserte tjenester. Det vurderes, etter behov, å etablere 4-6 boenheter i form 

av omsorgsboliger i Sulitjelma. 

2. Legetjenesten i Sulitjelma videreføres ikke. 

3. Rådmannen framlegger i egen sak til kommunestyret, en driftsplan for 

hjemmebaserte tjenester i Sulitjelma. 

4. Spørsmålet vedrørende evt. bruk av nåværende lokaliteter for «Sagatun helse- og 

sosialsenter», gjennomgås og utredes som del av ovennevnte. 

 

Anne Grethe Lund (AP) fremmet følgende forslag på vegne av AP, FL, FRP og 

SV: 

Kommunestyret fattet i sak 047/13 vedtak om at Sagatun Helse- og sosialsenter er en 

viktig institusjon innenfor Fauskes omsorgskjede. Sagatun skal renoveres snarest og 

tilbakeføres som tidligere. Rådmannen bes straks fremlegge en plan for rehabilitering 

av Sagatun med kostnadsoverslag og finansiering, inklusiv tilskuddsmidler. 

 

1. Kommunestyret viser til rådmannens utredning i saken og til kommunesak 047/13, 

vedlegg 1. «Sagatun – Rehabilitering og Oppgradering – Budsjettkostnad». 

Kommunestyret konkluderer med at deler av Sagatun må oppusses. Oppusningen 

er av en slik karakter og omfang at plan- og bygningsloven med forskrifter som 

omhandler TEK 10 ikke skal benyttes. Det bevilges inntil kr. 10 mill. til 

oppusningen. Beløpet dekkes over posten ubunden investeringsfond. 

 

2. Kommunestyret forventer at rådmannen intensiverer arbeidet med oppusningen av 

Sagatun med målsetting om at gjenåpning finner sted innen august 2014. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 

AP/FL/FRP/SV’s forslag ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for H’s forslag. 

 



 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Kommunestyret fattet i sak 047/13 vedtak om at Sagatun Helse- og sosialsenter er en 

viktig institusjon innenfor Fauskes omsorgskjede. Sagatun skal renoveres snarest og 

tilbakeføres som tidligere. Rådmannen bes straks fremlegge en plan for rehabilitering 

av Sagatun med kostnadsoverslag og finansiering, inklusiv tilskuddsmidler. 

 

1. Kommunestyret viser til rådmannens utredning i saken og til kommunesak 047/13, 

vedlegg 1. «Sagatun – Rehabilitering og Oppgradering – Budsjettkostnad». 

Kommunestyret konkluderer med at deler av Sagatun må oppusses. Oppusningen 

er av en slik karakter og omfang at plan- og bygningsloven med forskrifter som 

omhandler TEK 10 ikke skal benyttes. Det bevilges inntil kr. 10 mill. til 

oppusningen. Beløpet dekkes over posten ubunden investeringsfond. 

 

2. Kommunestyret forventer at rådmannen intensiverer arbeidet med oppusningen av 

Sagatun med målsetting om at gjenåpning finner sted innen august 2014. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


